
 

Algemene Ledenvergadering B.C. Wassenaar 2022-2023 Pagina 1 

 

AGENDA ALGEMENE LEDENVERGADERING 
B.C. WASSENAAR 

 
 

 
Hierbij nodigen wij U uit voor het bijwonen van de Algemene Ledenvergadering van  

B.C. Wassenaar op maandag 25 september 2023 van 21.00 tot 22.30 uur  
in de kantine van Sporthal de Schulpwei. 

 
1  Opening 

   
2  Mededelingen en ingekomen stukken 

   
3  Notulen Algemene Ledenvergadering d.d. 12 september 2022 

   
4 a Jaarverslag secretaris  

 b Jaarverslag P.R. 
 c Jaarverslag jeugdcommissie 
 d Jaarverslag recreatiecommissie 
 e Jaarverslag technische commissie 
 f Jaarverslag penningmeester 
 g Verslag kascommissie 
 h Verkiezing kascommissie 

 
Toelichting punt 4f: 
Het jaarverslag en de begroting kunnen na telefonisch contact (vanaf 18 september 2023) 
bij de penningmeester opgehaald worden. 
 
Toelichting punt 4h: 
De huidige commissie bestaat uit: Stephanie Burgmeijer en Yvonne van der Gugten. 
Reserveleden: Max Jetten en Joop Remmerswaal. 

   
5

  
 Begroting 2023 - 2024 

Toelichting: zie punt 4f. 
   

6  Verkiezing bestuursleden 
De functies van algemeen voorzitter en voorzitter PR commissie zijn vacant. 
(Tegen)kandidaten kunnen zich, schriftelijk, tot een half uur voor aanvang van de 
vergadering opgeven bij de secretaris. 

   
7  Seizoen 2023 – 2024 

(Zie verslag 22-23 punt 4f) 
   

8  Rondvraag en sluiting 
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3 NOTULEN ALGEMENE LEDENVERGADERING D.D. 12 SEPTEMBER 2022 
 
Om 20.00 uur opent John Spring in ‘t Veld als waarnemend voorzitter (wv) de vergadering en heet 
zijn 4 medebestuursleden alsmede de 21 aanwezige leden, waaronder ereleden Piet van Leeuwen, 
Jim Stegeman en John Spring in ‘t Veld, welkom.  
Er zijn 3 afmeldingen: Rob Beuk en Lida Keukenmeester. Bestuurslid Melissa van Deursen wordt 
tijdelijk vervangen door Jim Stegeman. 
 
3.1  NOTULEN ALGEMENE LEDENVERGADERING D.D. 14 SEPTEMBER 2021 
Er zijn geen vragen en/of opmerkingen, de vergadering gaat akkoord met het verslag. 
 
3.2 MEDEDELINGEN EN INGEKOMEN STUKKEN  
Er zijn geen ingekomen stukken en geen mededelingen. 
    
4   a   JAARVERSLAG SECRETARIS 
Deze wordt ongewijzigd goedgekeurd.  
b   JAARVERSLAG P.R. 
nvt vanwege ontbreken commissie PR 
c   JAARVERSLAG JEUGDCOMMISSIE 
Deze wordt ongewijzigd goedgekeurd. 
d   JAARVERSLAG RECREATIECOMMISSIE 
Deze wordt ongewijzigd goedgekeurd. 
e   JAARVERSLAG TECHNISCHE COMMISSIE 
Deze wordt ongewijzigd goedgekeurd. 
f   JAARVERSLAG PENNINGMEESTER  
De resultatenrekening wordt toegelicht door John, penningmeester. 
Van de gemeente is zaalhuur +/- 1200 euro terugontvangen. 
Korting op de contributie is verrekend zoals op vorige ALV is besloten. 
Oud-leden is gevraagd een tikkie te sturen indien ze gebruik willen maken van de teruggave. Zij 
hebben daar niet allemaal gebruik van gemaakt. 
De kantine exploitatie vanaf september 2021 (i.s.m.  WVV en Olympia ’72) heeft een netto 
resultaat van 1518 euro. 
Er zijn 18 nieuwe leden bijgekomen. 
Er is een zeer positief resultaat vanwege de uitzonderlijke omstandigheden (Corona). 
De vergadering besluit dat op de agenda van volgend jaar staat: als er nog steeds over is, extra 
dotatie voor het jubileum. 
Hierna gaat de vergadering akkoord met het financiële verslag. 
 
g   VERSLAG KASCOMMISSIE 
De kascommissie bestond dit jaar uit Lida Keukenmeester en Max Jetten. 
De kascommissie is akkoord met het verslag.  
Nadat de voorzitter de verklaring van de kascommissie heeft voorgelezen, wordt John bedankt 
voor al zijn werk en over het afgelopen seizoen gedechargeerd. 
 
h   VERKIEZING KASCOMMISSIE 
De nieuwe kascommissie bestaat uit Yvonne van der Gugten en Stephanie Burgmeijer. 
Reserveleden zijn Max Jetten en Joop Remmerswaal. 
 
5   BEGROTING 2022-2023 
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Het bestuur heeft besloten de contributie niet te verhogen. Dit wordt door de vergadering 
goedgekeurd. Deze is nu al 3 jaar hetzelfde gebleven.  
Hoofdsponsor Light Design (Yvonne van der Gugten) heeft voor 2 jaar contractverlenging 
toegezegd.  
Er is geen rekening gehouden met inkomsten van de kantine omdat we geen vergunning hebben.  
 
6   VERKIEZING BESTUURSLEDEN 
De functie van voorzitter is nog steeds vacant. 
Voor de functie van voorzitter PR is eveneens geen invulling gevonden. Stephanie Burgmeijer geeft 
aan wel taken op zich te willen nemen maar kan dat niet alleen. 
Het bestuur heeft ervoor gekozen om niet de oproep van afgelopen jaren te herhalen maar een 
meer positieve uitvraag te doen. Dit betekent dat een eenmalige hulp bij activiteiten zeer 
gewaardeerd wordt en dat je niet meteen aan allerlei vergaderingen vastzit. 
 
7   SEIZOEN 2022-2023 
PR Commissie: 
Er is geen PR commissie. 
Laatste seizoen in de Schulpwei!? En daarna in het clubhuis…? 
Meer leden zijn nodig. PR en activiteiten kunnen hierbij helpen. 
 
Recreatie Commissie:  
Marian zal met de andere leden de activiteiten van voor Corona oppakken. Vanaf 3 oktober 
Probeerbadminton.nu 
 
Technische Commissie:  
Komend seizoen wordt er met 2 competitieteams gestart. Daarnaast hopen we weer veel leuke 
dingen te kunnen organiseren.  
 
Jeugd Commissie:  
Helaas geen jeugdteam voor dit jaar. Inzet op behoud van jeugd i.s.m. Jordi! 
 
8   RONDVRAAG EN SLUITING 
Joop:  
Wat doen we als de sporthal niet klaar is? 
A: Sporthal de Schulpwei blijft staan tot de nieuwe klaar is. 
 
De vergadering wordt gesloten. 
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JAARVERSLAGEN 
 

JAARVERSLAG SECRETARIS SEIZOEN 2022-2023 
 
Op de afgelopen algemene ledenvergadering van 12 september 2022 waren er inclusief het 
bestuur 26 leden aanwezig. Er waren 2 afmeldingen: Rob Beuk en Lida Keukenmeester. 
Dit verslag is een korte algemene samenvatting van alle bestuurszaken uit de vergaderingen van 
het afgelopen seizoen. 
 
BESTUURSSAMENSTELLING 
Voorzitter   : vacant 
Secretaris   : Scarlet van der Kwaak  
Penningmeester  : John Spring in ’t Veld 
Jeugdvoorzitter  : Jochem Donath 
Recreatievoorzitter   : Marian Wessels 
Public Relations  : vacant  
Technische Commissie : Jim Stegeman (plv)  
 
LEDENADMINISTRATIE 
De commissies beantwoorden zelf de vragen die via de website, via mail of telefonisch worden 
gesteld. John onderhoud het ledenbestand via het programma Davilex. Dit is hetzelfde pakket 
waarin de financiële administratie wordt uitgevoerd door John als penningmeester. 
 
OVERZICHT VAN DE LEDEN 
Op de vergadering kunt u het overzicht krijgen van de mutaties van de verschillende leden. Het 
gaat om Competitie-, Recreatie-, Recreatie 55plus-, Jeugd- en Administratieve leden. 
   
MEDEDELINGEN UIT DE BESTUURSVERGADERINGEN 
We starten het seizoen met de Algemene Ledenvergadering die na de Corona periode weer 
gehouden kon worden in de kantine van Sporthal de Schulpwei.  Erelid en bestuurslid John wordt 
apart in het zonnetje gezet voor 50 jaar lidmaatschap!! 

Het verslag van de ALV is elders in dit document opgenomen. 

Gedurende het gehele seizoen is er door het bestuur om de 4-5 weken vergaderd. Tijdens de 
bestuursvergaderingen werden de volgende onderwerpen steeds besproken:  

- Actielijst en ingekomen stukken zoals mailing 
- Oude- en nieuwe sporthal: John hield ons op de hoogte m.b.t. de nieuw te bouwen hal 

vanuit zijn betrokkenheid bij de Sporthalcommissie. De schoonmaak en bemensing van de 
kantine evenals de coronacheck werden ook georganiseerd. 

- JC (Jochem), TC (Jim plv), RC (Marian) 
- Rondvraag 

De sporthal inclusief kleedkamers en douches worden schoongemaakt door een 
schoonmaakbedrijf. De kantine wordt in samenwerking met Olympia en WVV georganiseerd en 
schoongemaakt. Olympia regelt het op de dagen dat zij de sporthal gebruiken. WVV en BCW 
regelen het in gezamenlijkheid. Een flink aantal recreatiespelers heeft op maandag en woensdag 
de kantine gedraaid. Aan het einde van het seizoen zijn zij bij sponsor Me Gusta gaan eten van een 
deel van de opbrengst van de kantine. 
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De actie van de bond Probeerbadminton.nu en de actie van de vrijwilligerscentrale i.s.m. de 
gemeente, is besproken en de taken zijn in het bestuur uitgezet en verdeeld. Beiden waren een 
succes en zullen komend jaar herhaald worden. 

De laatste vergaderingen gingen voornamelijk over de competitie en de niet te vormen teams. 
Met de betreffende leden en trainer Jordi van Kampen is afgesproken dat we dit jaar niet 
inschrijven voor de competitie, wel blijven trainen en inzetten op deelnamen aan toernooien. Het 
New Age toernooi kunnen we niet organiseren vanwege te krappe bezetting i.c.m onduidelijkheid 
over de opening van de nieuwe hal. 

 

Vanwege slechts 1 concrete aanmelding voor de organisatie van een jubileumfeest t.g.v. het 50-
jarig bestaan in 2024, heeft het bestuur besloten om een mailing te sturen dat het jubileumfeest 
hierdoor helaas niet zal plaatsvinden.  

 

Een gelegenheids-PR commissie (bestaande uit Lucy, Peter, Stephanie en Scarlet) heeft bij de start 
van het seizoen tijdens de Nationale Sportweek de Grote BCW Grabbelton georganiseerd. Met een 
bijdrage van 500 euro van de gemeente is dit georganiseerd. De leden, een selectie van oud-leden 
en via de Wassenaarse Krant zijn geïnteresseerden uitgenodigd om hieraan mee te doen. Bij het 
schrijven van dit verslag moet dat nog plaatsvinden. 

 

Bij het schrijven van het verslag is via de gemeente de nieuwe datum voor het openen van de 
nieuwe sporthal op april 2024 genoemd. We zullen met elkaar en met de andere zaalsporters de 
oude hal dus nog blijven gebruiken. 

 

Scarlet van der Kwaak, 
secretaris 
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JAARVERSLAG JEUGDCOMMISSIE 2022 - 2023 
 
Dit jeugdverslag voor seizoen 2022-2023 gaat over de jeugdcommissie, vertegenwoordigd door 
Jochem Donath. We richten ons specifiek op de uitdagingen die we hebben aangepakt en de 
bijdrage van Jordi van Kampen aan onze jeugdtrainingen. 
 
Jeugdcommissie in seizoen 22-23 
Dit jaar, onder de leiding van Jochem Donath, heeft de jeugdcommissie voornamelijk gewerkt aan 
het versterken van de communicatie met ouders, wat onze jeugdafdeling ten goede is gekomen. 
We zijn echter nog steeds op zoek naar enthousiaste vrijwilligers die ons team willen versterken. 
Samen zullen we de jeugdafdeling verder ontwikkelen en laten groeien, met een veelbelovende 
toekomst in het verschiet voor onze jeugdspelers. 
 
Training door Jordi van Kampen 
Een hoogtepunt van 2022 was de energieke en inspirerende trainingen onder leiding van Jordi van 
Kampen. Zijn enthousiasme motiveerde onze jeugdleden aanzienlijk. Jordi's creatieve oefeningen 
hielden de trainingen boeiend en uitdagend, wat resulteerde in een opmerkelijke toename van de 
deelname aan jeugdtrainingen. Zijn passie voor de sport en zijn vermogen om leren en plezier te 
combineren maken hem tot een waardevolle aanwinst voor onze club. 
 
Uitdagingen en Groeikansen 
Het afgelopen jaar hebben we met bezorgdheid geconstateerd dat het aantal jeugdsporters 
binnen onze vereniging is afgenomen. Deze krimp betreuren wij ten zeerste, maar we gaan 
vastberaden aan de slag om weer te groeien. 
Ondanks deze uitdaging blijven we geloven in de waarde van badminton voor jongeren. We zullen 
blijven investeren in initiatieven om de jeugd aan te trekken en te behouden. Samen streven we 
naar herstel en groei van onze jeugdafdeling, met passie voor de sport die we koesteren. 
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JAARVERSLAG RECREATIE COMMISSIE 2022-2023 
 
Jaarverslag afdeling recreatiebadminton seizoen 2022/23  
Ons laatste seizoen in Sporthal de Schulpwei. 
Het nieuwe seizoen begonnen we hoopvol, misschien weer nieuwe leden via 
“Probeerbadminton.nu”. Maar helaas! Wel kwam Bas een paar keer spelen, werd lid en is daarna 
nooit meer gekomen, zo ook met Anya: vol enthousiasme begonnen en na 2 maanden ook niet 
meer gekomen. 
Na de Herfstgrabbelton met prijsjes en gezellig samenzijn in de bar hebben we in december de  
Kerstgrabbelton gehouden. Dit was ook weer een gezellige avond met prijs voor iedereen. 
Eind Januari begonnen we aan de onderlinge competitie: 9 koppels streden 8 wedstrijden om de 
punten tot eind mei. Na de laatste grabbelton was de afsluiting van het seizoen met een hapje en 
drankje in de bar waar ook de prijzen hebben uitgereikt. 
In de maand juni zijn vader Jurg met zoon Paul komen spelen, zij zijn einde van de maand lid 
geworden en zien we dus volgend seizoen terug. Wij wensen Jurg en Paul een gezellige en 
sportieve tijd bij onze vereniging. 
Helaas hebben Max (blessure) en Toefail hun lidmaatschap aan het einde van dit seizoen 
opgezegd, we zullen deze twee sportieve badmintonners zeker gaan missen. 
We zullen toch nog terugkomen in de Schulpwei. Bij schrijven van dit verslag weten we dat we tot 
april 2024 nog in de oude hal zullen moeten spelen en dan gaan we eindelijk naar de nieuwe hal! 
 
De recreatie commissie (maandagavond) 
Marian Wessels, voorzitter 
 

Jaarverslag  55-plus afdeling recreatiebadminton seizoen 2022/23  
Na de maanden juli en augustus 2022, in welke wij gezamenlijk met BC Orbiton badminton 
doorspeelden in sportcentrum Mariahoeve te Den Haag, zouden wij met drieëntwintig 55-Plus 
leden het nieuwe seizoen 2022/23 moeten beginnen, helaas waren er 4 leden voor lange tijd 
geblesseerd of ziek en Tina koos voor de maandagavond, zodat we nu met slechts 18 leden op 
woensdag 31 augustus van start gingen. Ook moeten wij hierbij Lucy van der Veer nog bedanken, 
die Rob verving tijdens zijn Leukemie periode. Gelukkig kwamen er met Sylvia en Kim twee nieuwe 
leden bij en ook Jan R. een van de geblesseerden was weer snel op de been. Ook Rob kwam in 
oktober weer wat aangesterkt meespelen, zodat we praktisch het hele seizoen met 22 leden 
konden doorspelen. Het was iedere woensdag weer ’n feest om in een schone kantine  smaakvolle 
koffie te kunnen drinken, om beurten verzorgd door de vrijwilligers Marian, Mineke of Annelies. 
Van de 9 te spelen Grabbeltonnen, steeds op de laatste woensdag van de maand hebben we er 
met voldoende leden toch nog 8 kunnen doen. De prijsuitreiking daarvan hielden we tijdens de 
uitgebreide 55-Plus eindeseizoen-brunch op woensdagmiddag 28 juni in onze eigen kantine 
wederom geholpen door de voornoemde vrijwilligers met dank aan het BCW bestuur. 
Ook hielden we een gezellige 55-Plus Nieuwjaarsreceptie op woensdagmiddag 11 januari in café 
Rooie Cor aan de Oostdorperweg. Omdat Renate wegens voortdurende rugblessure het 
lidmaatschap heeft moeten opzeggen sluiten wij het seizoen af met 21 actieve leden, maar 
verwachten het herstel van 3 andere leden en tevens een reeds aangemeld nieuw aspirant lid. 
Hierbij bedanken wij vooral  Kees Schoorl, Carel Caminada en Theo Konst met het helpen van tal 
van activiteiten bij de 55-plus.  
 
De 55-plus Commissie (woensdagochtend) 
Alberta Slootweg en Rob Beuk      
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JAARVERSLAG TECHNISCHE COMMISSIE 2022-2023 
  
Seizoen 2022-2023 was een seizoen met maar 2 teams. Door omstandigheden, en een seizoen 
met helaas een aantal blessures, zijn er daardoor ook nog minder wedstrijden gespeeld. 
 
Ook in de Technische Commissie was er aan het begin van het seizoen een verandering. Hierdoor 
is Jim Stegeman gevraagd om terug te komen in de commissie en ook om weer plaats te nemen in 
het bestuur namens de TC. 
 
Uiteindelijk zijn deze teams als volgt geëindigd: 
 
Team 1 spelend in de 5e divisie is 7e geworden waardoor zij normaal gesproken komend seizoen 
een divisie lager zouden gaan spelen. 
Team 2 speelde in de 7e divisie en zijn uiteindelijk als 8e geëindigd. Dit team zou dan ook in 
dezelfde klasse blijven. 
 
Maar helaas is er voor het komende seizoen een moeilijke beslissing genomen. Door het 
ontbreken van voldoende spelers en speelsters is er voor het eerst geen competitie! 
Een beslissing die de teamleden en de commissieleden hebben moeten maken omdat het niet 
haalbaar is om een team te kunnen opstellen. 
Gelukkig kunnen de enthousiaste competitiespelers/sters nog wel blijven trainen. 
 
Wij hopen dat de nieuwe sporthal misschien een aantal nieuwe leden oplevert en dat we een 
seizoen later wel weer competitie hebben! 
 
Namens de TC, 
Jim Stegeman (plv) 

 


